
 

Interpellation 

 

 

 

 

Till 

Socialnämndens ordförande  

 

 

 

 

Angående bristen på samtalsrum på socialkontoret 

Vi har uppmärksammats på att socialkontoret har akut brist på 

samtalsrum. Detta medför att det kan vara svårt att genomföra 

klientsamtal. Det är dessutom viktigt att dessa samtal sker i en miljö som 

skyddar klienternas integritet. 

 

Med hänvisning till det ovan sagda frågar jag socialnämndens 

ordförande: 

 

Hur ska den akuta bristen på samtalsrum lösas på kort och på 

längre sikt?  

 

Gustavsberg den 12 maj 2018 

 

Mats Skoglund (V) 

 


